

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SLÖINGE GOIF

Styrelsemöte den 6 mars 2023 i klubblokalen Slöinge IP.

Närvarande:

Niklas Uddén Ordf.

Anneli Brundin, Sekreterare

Emelie Bengtsson, Kassör

Felicia Andersson, Suppleant

Oskar Gerhardsson, Suppleant

Frånvarande:

Ann Dimwik, Ledamot

Stefan Borgryd, Ledamot

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Niklas hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av ordförande och sekreterare

Val av sittande ordf. och sekreterare, dvs Niklas Uddén och Anneli Brundin

§ 3 Val av justerare

Till protokolljusterare valdes Oscar Gerhardsson

§ 4 Godkännande av dagordning

Förslaget till dagordning godkändes.

§ 5 Föregående möte

Föregående mötesprotokoll föredrogs av ordförande Niklas och godkändes av mötets medlemmar.

§ 6 Ekonomisk redovisning

Ekonomi är stabil. Sponsorpengar börjar komma in. Elräkning på 3000 kr denna månad. Medlemsavgifter har börjat komma in.

§ 7 Diskussioner mm via Messengergruppen, (inkl ev. tagna beslut)

- Bengan har önskemål om en sarg till. Vi lämnar frågan vidare till ungdomssektionens Niclas E som får inkomma med behov, prispförslag osv.
- Skadegörelse har skett på pumphuset. Plan & Anläggning är informerade.
- Vår anslagstavla är lagad och sitter nu på plats igen, vid Matöppet.

§ 8 Erfarenheter genomförd verksamhet

Torsdagen den 2/3 hade vi vår återkommande ledarträff med 29 st deltagare.

Alla lag var representerade samt styrelse och sektioner; Plan-och anläggningssektionen, Fotbollssektionen, Föräldrarsektion och Festkommittén. Mat o dryck serverades under kvällen.

Att tänka på till nästa gång:

Börja kvällen lite tidigare, kortare presentation från styrelsen och mer tid för frågor, diskussioner och "snack" vid bordet.

§ 9 Inkomna frågor/ärenden

- **Fotbollsresan 24-25/3.**
Endast 2 platser kvar nu
- **Info om avtal med Team Sportia.**
Seniorernas träningsställ (shorts, t-shirt och sockar) som föreningen bekostar behöver ej lämnas tillbaka efter avslutad användning. Föreningen står inte för någon tryckkostnad av namn eller siffror. 3 års användning gäller för subventionerat träningsställ, innan nytt ställ får beställas.

LÄGESKOLL:

- **Företagscup 2/9 2023** Festkommitten tar hjälp av Janna H, Stefan B och Jonas R med förberedelser och inbjudan.
- **Slutföra kiosk och kontor** (Plan-och anläggning). Vi inväntar hyllor från Caroline Ekeroth för att kunna göra i ordning i förrådet.
- **Höjt nät mot Ringvägen** (Plan- och anläggning).
- **Värdegrundsarbetet.** Pågående. Förslag från Ann och Felicia finns färdigt. Vi övriga i styrelsen läser igenom noga och kommer med ev. input och/eller tillägg. Därefter skickar vi ut dokumentet på remiss till ledare och sektioner. Vi beslutar att vi fastställer den färdiga produkten vid nästa årsmöte.

§ 10 Övriga frågor

- Vem ska skall lägga in utmärkelser på Fogis? Niklas tar ett snack med Bengan i frågan.
- När ska MTA arrangeras? 17 juni (både Mini och Stora) Meddela R Gotting.
- Herrarna har önskemål om att själva renovera sitt omklädningsrum. Filip B och Filip U håller i projektet och de får ta kontakt med P&A för att få feedback och råd om sina förslag. Viktigt att man tänker på lösningar som funkar för alla, inte bara ett lag. Vi ska även fundera på om det finns andra uppgifter de kan hjälpa till med.
- Vi behöver nya varmvattenberedare – Vi provar att söka energisparbidrag till detta, Vi behöver en offert från P&A.
- Bengan önskar en brevmall med Slöinge Golf i sidhuvudet. Anneli fixar det
- Ledare för 2015/16-laget har tankar om att dela på laget vilket skapat oro. Niclas E får ta tag i den frågan.
- Kolla inställningar i laget.se. Brev hamnar i skräpposten. Anneli mailar ansvarig på laget.se

Påbörjad lista till Fixardagen från P&A:

- Nät mot Ringvägen, stolpförlängningar skall upp
- Fixa färdigt i kiosken
- Nätet på 11-manna A-plan ska upp
- Golv skall bytas i klubblokalen (senare?)
- Grillplats
- Gräva ut för containern
- Måla containern
- Städa omklädningsrum, klubblokal, tvättstuga, domarrum, kiosk
- Organisera bollrum (Fotbollssektionens och Ledarnas ansvar)
- Element skall upp i seniorernas omklädningsrum
- Bås till B-plan (önskemål från ungdomsledarna)
- Kolla så inte våra målarfärger har torkat. Har vi penslar, tråg etc.?
- Beställa hit container till fixardag? Kostnad?

§ 11 Mötets tagna beslut:

- 17 juni MTA-cupen (både Mini och Stor)
- Vi fastställer den uppdaterade Vita tråden vid nästa årsmöte.

§ 12 Nästa möte

Måndag 3/4 kl 18.30 i klubblokalen

§ 13 Mötet avslutas

Ordförande förklarar mötet avslutat

.....
Vid protokollet
Sekreterare Anneli Brundin

.....
Justeras av
Suppleant Oscar Gerhardsson

.....
Justeras av
Ordf. Niklas Uddén